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Abstract (en)
2.1. In packages made of (thin) cardboard, projections (10), stops etc. are to be mounted in package walls for various reasons. Projections (10) are
arranged on the side walls (17, 18) for supporting a collar (13) in the box part (11) of a hinged box. Said projections consist of a tranversely directed
punch-cut (21) and a curvature adjoining the latter and formed by shaping the material (cardboard). 2.2. A projection (10) constructed in this manner
is produced in a single operation by punching and shaping (embossing) by means of an appropriate tool (punching piece 24) in conjunction with a
counter-tool (counter-cylinder 28) during the continuous conveying of a blank. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Bei Packungen aus (dünnem) Karton sind aus verschiedenen Gründen Vorsprünge (10), Anschläge etc. in Packungswänden anzubringen. Für
die Abstützung eines Kragens (13) im Schachtelteil (11) einer Klappschachtel sind an den Seitenwänden (17, 18) Vorsprünge (10) angeordnet.
Diese bestehen aus einem quergerichteten Stanzschnitt (21) und aus einer an diesen anschließenden, durch Formung des Materials (Karton)
gebildeten Wölbung. 2.2. Ein so ausgebildeter Vorsprung (10) wird in einem einzigen Arbeitsschritt durch Stanzen und Formen (Prägen) durch ein
entsprechendes Werkzeug (Stanzstück 24) in Verbindung mit einem Gegenwerkzeug (Gegenwalze 28) während des fortlaufenden Transports eines
Zuschnitts hergestellt. <IMAGE>
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